

From: Jonker, Brian EDUC:EX(Brian.Jonker@gov.bc.ca)
Sheppard, Grant EDUC:EX (Grant.Sheppard@gov.bc.ca); Schroeder, Alan ECC:EX
To: (Alan.Schroeder@gov.bc.ca); McConnell, Jenni EDUC:EX
(Jenni.McConnell@gov.bc.ca)
Subject: Fwd: ADM Squires / Deloitte (Ministry of Ed) Report Presentation
Sent: 01/18/2018 18:17:47
Attachments s. 21

FYI. Some tweaks will be made in language but numbers won't change.

Don't share please...we will share final with branch once approvals are in place.

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

From: "Gajdics, Peter EDUC:EX" <Peter.Gajdics@gov.bc.ca>
Date: January 15, 2018 at 10:47:52 AM PST
To: "Squires, Paul E EDUC:EX" <Paul.Squires@gov.bc.ca>, "Jonker, Brian EDUC:EX" <Brian.Jonker@gov.bc.ca>
Subject: FW: ADM Squires / Deloitte (Ministry of Ed) Report Presentation

FYI - for tomorrow's Deloitte call; Paul, I've saved to your calendar.

From: Shinde, Anita D (CA - Toronto) [mailto:AnShinde@deloitte.ca]
Sent: Monday, January 15, 2018 10:45 AM
To: Gajdics, Peter EDUC:EX
Subject: RE: ADM Squires / Deloitte (Ministry of Ed) Report Presentation
Hi Peter,
Please see our presentation for tomorrow attached.
Thanks very much,

Anita Shinde
Senior Manager, Economics & Policy Advisory
Deloitte
Tel/Direct 416-643-8498
www.deloitte.ca

-----Original Appointment-----

From: Squires, Paul E EDUC:EX [mailto:Paul.Squires@gov.bc.ca]
Sent: Monday, January 8, 2018 7:27 PM
To: Squires, Paul E EDUC:EX; Jonker, Brian EDUC:EX; Shinde, Anita D (CA - Toronto);
Diamandiev, Slavi (CA - British Columbia)
Cc: Hakak, Shiva (CA - Toronto)
Subject: ADM Squires / Deloitte (Ministry of Ed) Report Presentation
When: Tuesday, January 16, 2018 10:00 AM-11:00 AM (UTC-08:00) Pacific Time (US & Canada).
Where: 1-877-353-9184 / 9650911#

Confidentiality Warning:

This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments from your system. Thank You

If you do not wish to receive future commercial electronic messages from Deloitte, forward this email to unsubscribe@deloitte.ca

Avertissement de confidentialité:

Ce message, ainsi que toutes ses pièces jointes, est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) prévu(s), est confidentiel et peut contenir des renseignements privilégiés. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu de ce message, nous vous avisons par la présente que la modification, la retransmission, la conversion en format papier, la reproduction, la diffusion ou toute autre utilisation de ce message et de ses pièces jointes sont strictement interdites. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur en répondant à ce courriel et supprimez ce message et toutes ses pièces jointes de votre système. Merci.

Si vous ne voulez pas recevoir d'autres messages électroniques commerciaux de Deloitte à l'avenir, veuillez envoyer ce courriel à l'adresse unsubscribe@deloitte.ca

From: Jonker, Brian EDUC:EX(Brian.Jonker@gov.bc.ca)
To: Schroeder, Alan ECC:EX (Alan.Schroeder@gov.bc.ca)
Subject: s. 13
Sent: 03/13/2018 21:31:55
Attachments: s. 13

s. 13

From: Jonker, Brian EDUC:EX(Brian.Jonker@gov.bc.ca)
To: Sheppard, Grant EDUC:EX (Grant.Sheppard@gov.bc.ca); Schroeder, Alan ECC:EX (Alan.Schroeder@gov.bc.ca)
Subject: FW: Final materials
Sent: 02/14/2018 17:47:35
Attachments: [s. 13](#), [s. 21](#)

From: Diamandiev, Slavi (CA - British Columbia) [mailto:sdiamandiev@deloitte.ca]

Sent: February 13, 2018 4:22 PM

To: Jonker, Brian EDUC:EX

Cc: Shinde, Anita D (CA - Toronto); Hakak, Shiva (CA - Toronto)

Subject: RE: Final materials

Importance: High

Hi Brian,

My apologies again for the delay. Please see the final report attached.

[s. 13](#), [s. 21](#)

Thank you again for the opportunity to work with you on this interesting project and please let us know if there is anything else we can do to support you in communicating the findings.

Kind regards,

- Slavi

Slavi Diamandiev

Economics Advisory Leader, Western Canada

Financial Advisory Services

D: 604-601-3461 | M: 778-386-0490

sdiamandiev@deloitte.ca | [LinkedIn Profile](#) | deloitte.ca

Deloitte is proud to be a National Partner

of the Canadian Olympic team

Please consider the environment before printing.

-----Original Message-----

From: Jonker, Brian EDUC:EX [mailto:Brian.Jonker@gov.bc.ca]

Sent: Tuesday, February 13, 2018 4:09 PM

To: Diamandiev, Slavi (CA - British Columbia) <sdiamandiev@deloitte.ca>

Subject: Final materials

Hi Slavi,

I really need final report an presentation. Hoping you are able to deliver tomorrow.

Sent from my iPhone

Confidentiality Warning:

This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments from your system. Thank You

If you do not wish to receive future commercial electronic messages from Deloitte, forward this email to unsubscribe@deloitte.ca

Avertissement de confidentialité:

Ce message, ainsi que toutes ses pièces jointes, est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) prévu(s), est confidentiel et peut contenir des renseignements privilégiés. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu

de ce message, nous vous avisons par la présente que la modification, la retransmission, la conversion en format papier, la reproduction, la diffusion ou toute autre utilisation de ce message et de ses pièces jointes sont strictement interdites. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur en répondant à ce courriel et supprimez ce message et toutes ses pièces jointes de votre système. Merci.

Si vous ne voulez pas recevoir d'autres messages électroniques commerciaux de Deloitte à l'avenir, veuillez envoyer ce courriel à l'adresse unsubscribe@deloitte.ca